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 Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet d. 4. december 2012 
 

Deltagere: 
 

Afdelingsbestyrelsen: 
 

Vinie Hansen (VH), Sif Enevold (SE), Per Zoffmann Jensen (PZ), Marianne Bahl (MB) og Mette Nielsen (MN) 
 

BO-VEST: Henning Larsen (HL) 
 

Fraværende: Nina Rytter (NR, og Randi Haugaard (RH) 
 

Ordstyrer: VH 

 
 

0. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt 12 (Kvalitetskrav til beskæring, i forhold til videreuddannelse af Ejendomsfunktionærer) og punkt 16 
(Husdyrudvalget, kompetencer og opgaver), blev udsat til næste møde, hvor driftslederen også er til stede. 
 

Dagsorden blev herefter godkendt. 
 
 

1. Post 
 

• Det Sædvanlige Fis, november 2012 
• Galgebakkeposten, november 2012 
• Kæret, november 2012 
• BO-VEST nyhedsbrevet 
• Svar på beboerhenvendelse om hegn og for- og bagbede af 11. november 2012 
• Beboerhenvendelse vedr. lys i skraldeskure af 7. november 2012 

 

Henvendelsen vedr. lys i skraldeskure, blev videresendt til GMU og taget op på GMU/Driften. Efter GMU/Driftsmøde 
og en gennemgang af skurene, blev det vurderet at der ikke var behov for opsætning af lys. 
 

Postlisten blev taget til efterretning 
 
 

2. Udvalgsreferater 
 

a) Afdelingsbestyrelsesmødet d. 6. november 2012, mail fra HL 
b) Personalemøde 7. november 
c) GMU/Driften d. 22. november 2012 

 

Referaterne blev taget til efterretning 
  
 

3. Beboerforslag, endelig godkendelse, skal fremlægges på beboermøde 
 

Afdelingsbestyrelsen samler de forslag som beboerne er kommet med, og fremlægges på beboermødet i januar 
2013. Nogle af forslagene anbefaler afdelingsbestyrelsen at der arbejdes videre med. De andre forslag kan 
fastholdes som forslag på beboermødet. 
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4. Oplæg til debat om frivillighedspolitik (fra arbejdsprogrammet) 
 
 

VH havde lavet et udkast, som der blev taget udgangspunkt i. 
Hvorfor en frivillighedspolitik? – Hvad er målsætningen? 
 

Hyldespjældet har mange forskellige aktiviteter. Der er ikke så mange der tager initiativet, men der er mange som 
deltagere i de aktiviteter der bliver sat i gang. En væsentlig faktor i det frivillige arbejde i Hyldespjældet er 
decentraliseringen, hvor forskellige udvalg og grupper tildeles kompetence på beboermøde inden for forskellige 
områder som miljø, udearealer, cafe og motion. 
 

Ny overskrift: Det frivillige arbejde i Hyldespjældet 
 

Vision: Hyldespjældet - mere end bare et sted at bo. 
 

På det beboermøde, hvor frivillighedspolitikken skal drøftes, vil et spørgsmål være: Hvilken betydning har det for 
beboerne, at der udføres frivilligt arbejde i Hyldespjældet? 
 

Ideer til udvikling af det frivillige arbejde, skal også drøftes på beboermødet. 
 
VH ændrer udkastet så det kan danne baggrund for en debat i grupper på beboermødet. 
 
 

5. Orientering om Landsbyggefondens besøg d. 20. november 
 

VH orienterede. Udgangspunktet fra Landsbyggefonden var, at helhedsplanen ikke må betyde at huslejen stiger. 
 
 

6. Husdyrudvalget, kompetencer og opgaver 
 

Hunde og katte er husdyrudvalgets ansvarsområde, og at husdyrreglerne bliver overholdt. Afdelingsbestyrelsen 
mener det er positivt, at Husdyrudvalget er interesseret for alle dyrs ve og vel i Hyldespjældet. 
 

Der har været afholdt møde mellem Husdyrudvalget og GMU, som havde været meget positivt, og det var et ønske 
om at afholde løbende møder mellem de 2 udvalg. 
 

Gitte-Elise er udtrådt af Husdyrudvalget, og MB har overtaget ansvaret bl.a. for registreringen. Der vil, inden for en 
overskuelig fremtid, bliver omdelt et Hyldetryk hvor beboer kan genregistrere sine husdyr. 
 

Hundelegepladsen er ikke blevet lavet, da stammerne endnu ikke, trods lovet af driften, er blevet fjernet. 
 

Husdyrudvalget består af: MB, NR og Anne-Merete Larsen 
 
 

7. Forventninger og ansvar som afdelingsbestyrelsesmedlem 
 

Til mødet var udsendt BL’s pjece om afdelingsbestyrelsens ansvar og kompetence. Desuden afholder BO-VEST 
hvert år kurser for nye afdelingsbestyrelsesmedlemmer. Det er vigtigt at acceptere, at forskellige mennesker har 
forskellige kræfter og overskud til at gøre en indsats. Ikke alle kan yde lige meget. 
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8. Planlægning af ekstraordinært beboermøde d. 21. januar 2013 
 

Er blevet varslet i Hyldeposten 
Ordstyrer: Ole Kristensen spørges 
Udarbejdelse af dagsorden / Hyldetryk: 
 

- Orientering fra besøget af Landsbyggefonden 
- Gate 21 
- Spørgeskemaundersøgelsen 
- Det frivillige arbejde 

 

Hyldetryk: VH laver hyldetryk færdig 
Trykning: 11. – 12. januar 2013 (NR spørges, hvis ikke NR kan, vil SE trykke) 
Uddeling: søndag d. 13. januar 2013 (MN (Stræderne), MB (Store Torv og Længerne) og PZ (Slipperne) 
Brygning af kaffe/te og bordopsætning: Findes på næste møde 
Kager: Findes på næste møde 
Afrydning: Findes på næste møde 
 
, 

9. Kommende møder og kurser 
 

• Afdelingsbestyrelsesmøder (Hvis ikke andet er fremført, starter møderne kl. 19:00): 
 

o 8. januar 

o 5. februar 

o 5. marts 

o 2. april 

• Beboermøde 

o 21. januar (Ekstraordinært) 
o 18. marts (Regnskabsbeboermøde) 

 

• BO-VEST 

o 6. februar Foreningsmøde 
 
 

10. Punkter til kommende møder 
 

- Kvalitetskrav til beskæring i forhold til videreuddannelse af Ejendomsfunktionærerne 
- Status på vindmølle og solceller på Høkerlængen 2 
- Istandsættelse ved fraflytning 

 
 
 
 
 
 
 
 

Således opfattet og refereret 
Henning Larsen, Sekretær 


